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Ordförande har ordet 
Mäns våld mot kvinnor går att förebygga och det är den enda långsiktiga lösningen för att skapa 
ett jämställt samhälle utan våld. Det räcker inte med skärpta straff och skyddade boenden, då är 
det redan försent. Vi måste agera i tidigt skede för att förhindra att män utövar våld senare i livet. 
Socialstyrelsens rapport om skade- och dödsfallsutredningar visar att samhällsaktörer med ökad 
insikt om våldet kan förhindra mord och grova våldsbrott mot kvinnor och barn.  

Under 2023har vi genomfört en rad intressanta events i opinionsarbetet. Vår intention är att lyfta 
fram och synliggöra våldet och våldets mekanismer, men också att öka kunskapen om stödet som 
vi kan ge. Vi strävar efter att komma i kontakt med våldsutsatta, anhöriga, grannar etc.  

Trots knappa resurser inför budgetåret 2023 valde vi att behålla verksamheten på samma nivå 
med 3 heltidstjänster. Resultatet blev bättre än förväntat. Dels pga lägre personalkostnader 
baserat på förskjutningar i rekryteringar, dels att vi fick ett extra statsbidrag.  

Målmedvetet arbete har pågått och vi har arbetat med flera angelägna utvecklingsområden 
under året. Vi bjöd in Jämställdhetsminister Paulina Brandberg till en öppen och konstruktiv 
dialog om hur vi tillsammans kan verka mot mäns våld mot kvinnor och den förändring som 
kvinnojoursrörelsen går igenom idag.    
Vi utökade våra aktiviteter på sociala medier, såsom Facebook, Instagram och LinkedIn.  

Beläggningen i det skyddade boendet var 57% under 2023. Vår målsättning var 70%. Vi har under 
året intensifierat vår marknadsföring. Insatser har genomförts för att få en tätare kontakt med 
socialtjänsten i Stockholmsregionen. För att höja vår tillgänglighet och öka vår flexibilitet för våra 
skyddsboende införde vi ett nytt system för beredskap under våren. Volontärer ansvarar för 
beredskapen och finns tillhands för de boende. Vi är inte ensamma om sviktande beläggning, 
andra kvinnojourer och även privata boenden känner av en minskad efterfrågan. 

Vi ser en minskning av hur många som kontaktar oss och önskar stöd, jämfört med 2022.  

En medlemsvärvning bidrog med en ökning på 33%. Idag har vi 158 medlemmar . Vi behöver ha 
fortsatt fokus på nya medlemmar och även ökade sponsorintäkter.  

Fiber blev installerat i Kojan för adekvat Internetuppkoppling på vårt kansli.  Ett intensivt arbete 
har pågått för en fungerande förvaring i Kojans källare samt i förråden där våra skyddslägenheter 
ligger. Förändringen har också medfört ett stort, ljust och fräscht mötesrum .     

Vi vet att Sollentuna kvinnojour är en viktig del av civilsamhället. Vi har 
kärnkompetens i frågor om mäns våld mot kvinnor. Vi är många 
eldsjälar som bidrar i kampen mot våldet. För att säkerställa överlevnad 
samt en långsiktig och hållbar kvinnojoursverksamhet , fortsätter vi 
samtalet med andra jourer, om hur vi kan finna lösningar genom ett 
samarbete eller samgående.  

Tack alla volontärer och medlemmar för ert engagemang under 2023! 
Tillsammans blir vi starka. Låt oss fortsätta tillsammans i kampen mot 
våldet!  

Lena Hermelin, ordförande i Sollentuna kvinnojour 
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Inriktning 
En kombination av öppen stödverksamhet och skyddat boende ger oss värdefull kunskap som vi 
drar nytta av i det utåtriktade arbetet –  som röstbärare för våldsutsatta kvinnor och barn. Därför 
har vi valt att behålla det skyddade boendet som även i fortsättningen inriktas på att ta emot 
kvinnor som kan bo i egna lägenheter; med skyddsnivå 1 (lägsta skyddsnivå) och 3 lägenheter. Vi 
har rustat oss för att möta de förändrade krav som tillståndsplikten kommer att innebära.  

Det finns erfarenhet och genuin kunskap i frågan om våld i nära relationer i vår verksamhet. Vi har 
en tydlig ideologi och värdegrund som genomsyrar varje möte. Vår personal är måna om ett 
fint bemötande och en tydlighet i möte med kvinnor och barn. Socialtjänster som anlitar oss, 
är nöjda med vårt skyddade boende. 

SKJ har en tydlig position och gott rykte. Vi syns, vi märks, vi är aktiva.   Vi har en ideell kraft, som 
bidragit till goda relationer med lokala politiker och bra respons hos Unizon, vår riksorganisation.  

Det är angeläget för oss att nå ut till fler kvinnor och barn i Sollentuna med kunskap om att vi 
finns och att vi ger ett gott stöd till våldsutsatta. Vi fortsätter i våra ansträngningar att nå fram på 
sociala medier.  

Ekonomi 
Sollentuna kvinnojour verkar med finansiering från tre olika håll. För den öppna 
stödverksamheten och det utåtriktade opinionsarbetet ges bidrag från stat respektive Sollentuna 
kommun. Det skyddade boendet drivs med hjälp av intäkter från respektive socialtjänst/kommun 
som väljer att placera skyddsbehövande hos oss. Minskad beläggningen ger minskade intäkter 
medan ökad beläggning ger ökade intäkter, därför är hög beläggning i vårt skyddade boende av 
största vikt.  

Under året har vi arbetat med målsättningen att öka våra gåvo - och sponsorintäkter. Vi skapade 
en sponsorgrupp med fokus på att finna nya sponsorer samt förenkla möjligheten till att bidra till 
vår verksamhet. Vi är tacksamma för att så många företag, organisationer och privatpersoner valt 
att sponsra oss. Några exempel på företag och organisationer som stöttar oss är; Sollentuna 
Rotaryklubb, Poclain Hydraulics, Balders bröd, Städpulsen, Edsvikens larm, ICA Maxi, Bergendal 
samt Sollentuna församling. Vårt arbete med detta kommer att fortsätta under 2024. 

Detta år beviljades vi också 600 tkr från Socialstyrelsen för direkt stöd till våldsutsatta kvinnor och 
barn i den öppna verksamheten. Under året fick vi också ett så kallat påfyllnadsbidrag från 
Socialstyrelsen på 300 tkr. Sollentuna kommun bidrog med 875 tkr som en del av IOP -
överenskommelsen. 

Brottsofferfonden beviljade 125 tkr för tre projekt vilket resulterade i vår temakväll om heder i 
oktober, vår medverkan på Socionomdagarna i november samt ett frukostseminarium om 
eftervåld i november. 

Trots lägre beläggning i vårt skyddade boende än budgeterat kan vi presentera ett positivt 
resultat vilket primärt kommer av lägre personalkostnader då vi under året erfarit utmaningar i 
våra ersättningsrekryteringar. 

Framöver 
Det är viktigt med hög beläggning i det skyddade boendet samtidigt som bidragen från stat och 
kommun är avgörande för vår verksamhets fortlevnad. 
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För att säkerställa en långsiktig och hållbar verksamhet har vi lagt mycket tid på 
bidragsansökningarna inför 2024 till Socialstyrelsen och Hälso - och sjukvårdsnämnden, Region 
Stockholm. 

Det nya statsbidragssystemet ställer höga krav på mål - och resultatstyrning. Vår ansökan inför 
2024 och 2025 innehåller medvetna satsningar inom följande områden: 

• öka tillgänglighet i det skyddade boendet med en inriktning på att ge särskilt utsatta 
grupper ett kvalitativt individ- och behovsanpassat stöd. 

• möta individer som lever i en hederskontext med hedersrelaterat våld och förtryck. 
• stärka arbetet med att skapa empowerment, utveckla ett individanpassat arbetssätt som 

gör att varje individ kan knyta an till sin egen inneboende kapacitet och vinna känslan av 
att ha makt i sitt liv. 

• öka tillgängligheten på chatt och telefon så att vi kan stötta fler våldsutsatta till en 
förbättrad livssituation.  

 

Öppen stödverksamhet 
Den öppna stödverksamheten omfattar samtalsstöd och praktiskt stöd till våldsutsatta kvinnor 
och barn samt föreläsningar och information till yrkesverksamma. Den vanligaste anledningen till 
att någon kontaktar oss är våld i nära relationer. Våldsutövaren är make, sambo eller pojkvän. Han 
är ofta far och vårdnadshavare till gemensamma barn.  

Kontakter 
Vi hade 165 kontakter under 
året. Att jämföra med 147 (exkl 
april och maj) under 2022.   

100 individer kontaktade oss 
via telefon, 24 via mail.  

Vi ser en minskning i antalet 
kontakter från Myndigheter 
och Polis jmf 2022. Vid 
uppföljning av dessa har det 
inte funnits behov från de 
våldsutsatta av ett 
kontinuerligt stöd från vår 

sida.  

 
Stödinsatser 
Statistiken visar att omfattningen av stödinsatser är lägre än under 2022. Den öppna 
stödverksamheten tenderar att komma i skymundan när det är fullt i vårt skyddade boende.  
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Vi har under 2023 haft kontakt 
med sammanlagt 100 
stödsökande under året jmf 
153 stödsökande2022.  

Under 2023 kom 64 kvinnor 
från Sollentuna.  

Totalt har vi haft 39 nya 
stödsökande under 2023 jmf 71 
under 2022.  

  

 
 
Chatt 
Under 2023 har chatten utvidgats till att personalen under delar av veckan öppnat och drivit chatt 
på dagtid.  

Trots ökad tillgänglighet ser 
vi inte en ökad efterfrågan 
utan antalet stödsökande 
per månad är det samma, 
dvs ca 5 personer per 
månad.  

 

 
 
 
 

 
Insatser 

Totalt har vi haft 109 
stödsamtal över telefon 
under året. Vi har haft 45 
samtal på plats och stöttat 
praktiskt vid 67 tillfällen.
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och Polis jmf 2022. Vid 
uppföljning av dessa har det 
inte funnits behov från de 
våldsutsatta av ett 
kontinuerligt stöd från vår 

sida.  

 
Stödinsatser 
Statistiken visar att omfattningen av stödinsatser är lägre än under 2022. Den öppna 
stödverksamheten tenderar att komma i skymundan när det är fullt i vårt skyddade boende.  

 

6 
 
 

Vi har under 2023 haft kontakt 
med sammanlagt 100 
stödsökande under året jmf 
153 stödsökande2022.  

Under 2023 kom 64 kvinnor 
från Sollentuna.  

Totalt har vi haft 39 nya 
stödsökande under 2023 jmf 71 
under 2022.  

  

 
 
Chatt 
Under 2023 har chatten utvidgats till att personalen under delar av veckan öppnat och drivit chatt 
på dagtid.  

Trots ökad tillgänglighet ser 
vi inte en ökad efterfrågan 
utan antalet stödsökande 
per månad är det samma, 
dvs ca 5 personer per 
månad.  

 

 
 
 
 

 
Insatser 

Totalt har vi haft 109 
stödsamtal över telefon 
under året. Vi har haft 45 
samtal på plats och stöttat 
praktiskt vid 67 tillfällen.
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Skyddat boende 
Beläggning 
Vi är helt beroende av att ha hög beläggning i vårt skyddade boende, för att täcka våra kostnader. 
Årets genomsnittliga beläggning på 57% beror på lägre beläggning i kv1 samt aug och sep. Målet 
under 2023 var att nå upp till 70% beläggning. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Antalet barn / boende är fortsatt en nedåtgående trend. Snittet under 2023 ligger på 0,62 barn/ 
boende.  Totalt hade vi 627 fakturerade boendedagar med medeltid för placering på 57 dagar.   

De socialtjänster som väljer oss mest är ; Upplands Bro, Hässelby-Vällingby och Södermalm.  

 

 

 

 

 

 

Vi ser att de placeringsförfrågningar som kommer in är alltmer komplicerade i form av diagnoser, 
missbruk etc. Det ställer högre krav på personal och verksamheten. 

Vi får sena placeringsförfrågningar med inflytt samma dag och oftast efter arbetstid. Det ställer 
krav på kvällsöppet, en fråga som är aktuell för oss.  
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Beredskap 
Tillståndsplikten kräver organiserad beredskap i det skyddade boendet. Efter dialog och 
beredskapsintroduktion i mitten på maj, kom beredskapsslingan för vårt skyddade boende igång i 
juni. Våra volontärer turas om att veckovis ansvara för beredskapen. Till skillnad mot tidigare så 
utgår beredskapsersättning. Som vi anade är det få samtal som kommer in under tiden för 
beredskap.  

Marknadsföring av vårt skyddat boende 
Under 2023 har vi ökat marknadsföringsinsatserna. Vårt mål är att socialtjänsten väljer oss framför 
andra aktörer på marknaden.  

För att säkerställa hög beläggning i vårt skyddade boende har vi satsat på att nå ut bättre till 
socialtjänsten som fattar beslut om skyddsplacering och också väljer boende till kvinnor. Vi gör 
allt vi kan för att öka vår tillgänglighet och närvaro för socialsekreterare som söker plats för 
skyddsbehövande kvinna och barn.  

Utvärdering 
En viktig fråga är att fånga upp socialtjänstens uppfattning om kvalitet i det skyddade boendet. 
Även hur skyddsplacerande upplever boendet och kvinnojourens stöd. Vi jobbar på det.  

Brottsofferfonden  
Med bidrag från Brottsofferfonden motsvarande 125 tkr för att omsätta vår strategi och 
handlingsplan; har vi  gjort två olika satsningar. 

     Vi har haft ett öppet möte för att belysa vad det innebär att leva i en hederskontext, vara      
kontrollerad och tvingas / inte kunna göra sina egna val. Vi lyfte fram den lagstiftning som syftar  
till att stoppa hedersförtryck och de rättsfall som finns sedan lagstiftningen kom till för ett år sedan. 

 
 Vi har satsat på att utveckla dialogen med socialsekreterare och synliggöra vårt skyddade 

boende genom att medverka med en egen monter vid Socionomdagarna 8-9 november då
volontärsamordnare och personal marknadsförde vårt skyddade boende och knöt nya kontakter   

  
 

  Desutom har vi genomfört ett frukostseminarium riktat till socialsekreterare i 
Stockholmsregionen vid ett tillfälle. Rebecca Lagh, advokat och en av våra styrelsemedlemmar, 
belyste eftervåldets betydelse och mekanismer.
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Verksamhetschef 
Dalia Rebwar 
på socionomdagarna



Vi är stolta och glada över 
att Bergendal valde att 
skänka 14.750 kr till 
Sollentuna kvinnojour 
efter en Loppis.

Hedersförtryck är ett brott
Öppet möte 17 oktober 
med föreläsare
•Maria Rashidi från 
Kvinnors Rätt
•Advokat och styrelseledamot 
Rebecca Lagh
•Jämställdhetsminister 
Paulina Brandberg

Möte med Jämställdhetsminister Paulina Brandberg
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Olga Persson, Unizon, om barns utsatthet att tvingas till 
umgänge med förövare
Märta Stenevi mottog årets kvinnohjärta för hennes 
djupa engagemang i frågan om mäns våld mot kvinnor.

Studiebesök hos Tensta Kvinnocenter, en träffpunkt för kvinnor att mötas, utbyta erfarenheter 
och lära sig om samhället och sina rättigheter.

Kommunens medborgardagar 11 och 25 maj samt 21 september i olika kommundelar tillsam-
mans med ett tjugotal andra aktörer, alltifrån föreningar, polisen till kommunala verksamheter.
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Utåtriktat arbete 
Utbildning och nätverkande – IOP  
Inom ramen för vårt samarbete med socialtjänsten i vår kommun har vi haft två planeringsmöten. 
IOP- överenskommelsen med kommunen fokuserar på att nå ut till fler kvinnor och barn i 
Sollentuna med kunskap om att vi finns och att vi ger ett gott stöd till våldsutsatta.  

Vi har genomfört fem träffar med den operativa gruppen för Sollentunas nätverk mot våld i nära 
relationer samt två nätverksträffar; en workshop utifrån ett ” case”  samt en träff där polisutredare 
(brott i nära relation) berättade om deras arbete.  En kommungemensam broschyr om stöd till 
ungdomar i Sollentuna har tagits fram. Broschyren kommer att spridas via sociala medier och i 
skolor mm.  

Personalens insatser för att aktivt gå ut till skola, vård och omsorg med information och 
utbildningsinsatser ; 

• utbildning för 6 olika SFI klasser med 71 deltagare totalt  
• två utbildningar för nyanställda socialsekreterare i Sollentuna kommun 
• samverkan med Rudbeckskolan har startat rörande föreläsningar för gymnasieelever 

under våren 2024.  

En kurator har deltagit på Kvinnofridskonferensen under två dagar, vilket var mycket givande.  

Kuratorerna har gjort ett studiebesök hos Livscentrum, Svenska kyrkan, för att se över hur ett 
eventuellt samarbete kan se ut för kvinnor som bor hos oss som vi ser har ett behov av att få 
samtalsstöd hos dem.  

Under 2023 har vi genomfört en rad intressanta aktiviteter i opinionsarbetet och har också 
utökade aktiviteter på sociala medier. Vi strävar efter att komma i kontakt med människor ute i 
samhället, våldsutsatta, anhöriga, grannar etc. Vår intention är att lyfta fram och synliggöra våldet 
och våldets mekanismer, men också att öka kunskapen om stödet som Sollentuna kvinnojour kan ge. 
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Utåtriktade events 
► Hur jämställt är Sverige? Detta var årets tema på Internationella Kvinnodagen 8 mars. 

Arrangerat av oss tillsammans med lokalföreningar i Sollentuna; Rädda Barnen, Sollentuna - 
Väsby FN - förening, Lottakåren samt Arena Satelliten. Två mycket kunniga föreläsare 
medverkade, Jenny Madestam , docent i statsvetenskap och universitetslektor vid Södertörns 
Högskola samt Jenny Andersson, sakkunnig inom arbetsmarknad och socialförsäkringar på 
Sveriges Kvinnoorganisationer.  

► På årsmötet berättade Olga Persson, Unizon, om barns utsatthet att tvingas till umgänge med 
förövare.  Märta Stenevi mottog årets kvinnohjärta för hennes djupa engagemang i frågan om 
mäns våld mot kvinnor.  

► Vi medverkade på Kommunens medborgardagar 11 och 25 maj samt 21 september i olika 
kommundelar tillsammans med ett tjugotal andra aktörer, alltifrån föreningar, polisen till 
kommunala verksamheter. Med tipstolva med frågor kring våld, SKJ och befolkning i 
Sollentuna kommun. Vi bjöd på kakor, sadelskydd och väskor till de som deltog i tipstolvan. 
Ett tjugotal aktörer fick information om vårt öppna möte kring hedersförtryck att sätta upp 
på sina arbetsplatser. Sollentuna kvinnojour fick en stor eloge från polisen över vår annons i 
Mitti på olika språk.  

► Vi deltog i firandet av Sveriges Nationaldag den 6 juni i Edsbergsparken och satsade på att 
värva nya medlemmar. 

► Genom att verka genom hälso- och sjukvårdens instanser, BVC, MVC och öppna förskolans 
verksamhet Svenska med baby, når vi fram till kvinnor med information om våldet och våldets 
konsekvenser, även kvinnors rättigheter. Volontärer har besökt vårdinstitutioner i Sollentuna 
för att säkerställa att det finns informationsmaterial tillgängligt. Vi erbjuder föreläsningar till 
personalen.  

► Vi har höga ambitioner att nå fram till utrikesfödda kvinnor. Vi har prövat att inleda samarbete 
med kvinnor som bor och verkar på Malmvägen. Med en fast mötesplats, lokal eller café ökar 
möjligheterna att nå målgruppen.  

► Ett studiebesök hos Tensta Kvinnocenter för att förstå hur deras träffpunkt bidrar för kvinnor 
att mötas, utbyta erfarenheter och lära sig om samhället och sina rättigheter. 

► Flera intressanta föreläsare bidrog till att sprida kunskap om hedersrelaterat våld och lagen 
om hedersbrott –  Maria Rashidi från Kvinnors Rätt och Elisabeth Omsén, Advokat och 
styrelseledamot Rebecca Lagh samt Jämställdhetsminister Paulina Brandberg. Eventet var 
öppet för medlemmar, politiker och yrkesverksamma inom skola, vård och omsorg.  

► Vi uppmärksammade FN- dagen i årets ljusmanifestation den 23 november. Vi berättade om 
hur kvinnor bragts om livet på ett brutalt sätt.  

 

Organisation 
Styrelsens arbete  
Vi har en bra styrelse med mycket kompetens, vilket behövs med de utmaningar som 
kvinnojoursrörelsen står inför.  
Vi har genomfört tolv ordinarie styrelsemöten och en heldag för frågor som rör verksamheten, 
opinionsbildning samt inre styrelsearbete. Verksamhetsrapportering har skett vid fyra tillfällen 
under året kopplat till vår årsplanering.   
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Årsmötet 2023 valde in Annika Dellås som under året bidragit till att utveckla och tydliggöra 
styrelsens agenda och beslutsgång. Diana Hjelte valde att sluta som styrelseledamot, och vi är 
glada över att hon kvarstått som volontär med inriktning på ekonomi.    

Följande styrelsemedlemmar har under året ingått i styrelsen:    

► Lena Hermelin, ordförande 
► Alexandra Drevenlid, ledamot och kassör 
► Annika Dellås, ledamot och sekreterare 
► Karin Andersson, ledamot och volontärsamordnare 
► Rebecca Lagh, ledamot 
► Ann-Marie Öström, ledamot 
► Asli Kavak, ledamot 

Alla ledamöter har under året bidragit till ett fint samarbete. Vi strävar efter att våra olika 
kompetenser och specifika erfarenheter tas tillvara i styrelsearbetet.  

Årsmöte 2023 har genomförts och många medlemmar kom. Årets kvinnohjärta gick till Märta 
Stenevi för hennes starka och uthålliga engagemang i frågan om mäns våld mot kvinnor. Olga 
Persson gav oss ökad kunskap i frågan om barns tvångsumgänge och delgav oss vad som pågår 
på nationell nivå. Motionen med förslag om att låta män bli ordinarie medlemmar antogs av en 
klar majoritet medlemmar.  

Flera i styrelsen deltog i en för styrelsen viktig och matnyttig utbildning i ”Styrelsens ansvar i en 
ideell förening”.  Den var kopplad till pågående förändring med tillståndsplikt. Från och med den 1 
april 2024 krävs tillstånd för aktörer (stiftelser, föreningar och bolag) som yrkesmässigt vill 
bedriva skyddat boende. Tillståndsplikten föreslås i propositionen Stärkta rättigheter för barn och 
vuxna i skyddat boende (2023/24:31) som regeringen har beslutat om. 

Som en röd tråd har vår strategiska inriktning att säkerställa överlevnad genomsyrat arbetet 
under 2023. Vi strävar efter en långsiktig och hållbar kvinnojoursverksamhet. Därför har vi valt att 
inleda ett gemensamt arbete med två andra kvinnojourer för att för att utreda möjligheten till 
samgående (verksamhetsmässigt och ekonomiskt) för att säkerställa överlevnad samt en 
långsiktig och hållbar kvinnojoursverksamhet.  

Tanken är att vi gemensamt kan vi bli starkare och tillsammans med andra jourer kan vi finna 
lösningar! Ordförande och kassör har medverkat vid Unizons ledarkonferens för att berätta om 
pågående process. Frågan kommer slutligen att avgöras av medlemmar på ett medlemsmöte.  

Vi har börjat med omvärldsbevakning inledningsvis på våra styrelsemöten. Rebecca Lagh 
rapporterade i september om de viktigaste händelserna rörande våld i nära relationer under det 
senaste halvåret. 

Valberedning 
Inför 2024 års val gjordes ett tydligt upplägg av arbetet med klara förväntningar på 
styrelseledamöter och revisorer inför förändrad lagstiftning. Högre krav ställs på en samlad 
kompetens i styrelsen och det är viktigt att rekrytera personer med tillgång till olika kompetenser 
för att möta och hantera framtida krav och behov.  
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I Valberedningen 2023 ingick Sanna Flyckt, Frida Forssell och Kerstin Sunemark Nyman. Med på 
bilden Siv Gustavsson, tidigare ordförande, sammankallande i Valberedningen och nu revisor. 

Personal  
I starten av 2023 har förändringar skett i personalgruppen. Vår tidigare verksamhetschef valde att 
gå över till en renodlad kuratorstjänst från 1 januari. Av ekonomiska skäl tvingades vi avsluta 
anställning för vår boendestödjare i mitten av juli. Från 20 mars är vår kurator för barn och unga 
på plats. En angelägen förstärkning i arbetet med kvinnor och barn.  En sommarvikarie på halvtid 
visstidsanställdes under sommaren i 7 veckor.  

I avvaktan på rekrytering av ny verksamhetschef, har ordförande gått in i rollen som t f 
verksamhetschef under våren/sommaren 2023. Kassör har bistått i översyn av administration och 
ekonomi. Tidigare kassör har gått in som volontär med ansvar för bokföring /redovisning. En 
styrelsemedlem har gått in som volontärsamordnare sedan början på året.  

Vår ambition har varit att skapa ordning och reda så att ny verksamhetschef lättare ska kunna gå 
in och axla sitt ledarskap. Ny verksamhetschef Dalia Rebwar är anställd från 28 augusti. 

  

Volontärer 
Vid en engagerande volontärs-kickoff i januari deltog personal, volontärer och styrelse. 
Arbetsgrupper som alla bidragit till att vi lyckats genomföra viktiga insatser under året.     

En satsning på att rekrytera nya volontärer ledde 
under augusti/september till att andelen volontärer 
har ökat, nu har vi sammanlagt 23 aktiva volontärer 
vilket motsvarar 14% av totala antalet medlemmar.  

 

 

 12 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I Valberedningen 2023 ingick Sanna Flyckt, Frida Forssell och Kerstin Sunemark Nyman. Med på 
bilden Siv Gustavsson, tidigare ordförande, sammankallande i Valberedningen och nu revisor. 

Personal  
I starten av 2023 har förändringar skett i personalgruppen. Vår tidigare verksamhetschef valde att 
gå över till en renodlad kuratorstjänst från 1 januari. Av ekonomiska skäl tvingades vi avsluta 
anställning för vår boendestödjare i mitten av juli. Från 20 mars är vår kurator för barn och unga 
på plats. En angelägen förstärkning i arbetet med kvinnor och barn.  En sommarvikarie på halvtid 
visstidsanställdes under sommaren i 7 veckor.  

I avvaktan på rekrytering av ny verksamhetschef, har ordförande gått in i rollen som t f 
verksamhetschef under våren/sommaren 2023. Kassör har bistått i översyn av administration och 
ekonomi. Tidigare kassör har gått in som volontär med ansvar för bokföring /redovisning. En 
styrelsemedlem har gått in som volontärsamordnare sedan början på året.  

Vår ambition har varit att skapa ordning och reda så att ny verksamhetschef lättare ska kunna gå 
in och axla sitt ledarskap. Ny verksamhetschef Dalia Rebwar är anställd från 28 augusti. 

  

Volontärer 
Vid en engagerande volontärs-kickoff i januari deltog personal, volontärer och styrelse. 
Arbetsgrupper som alla bidragit till att vi lyckats genomföra viktiga insatser under året.     

En satsning på att rekrytera nya volontärer ledde 
under augusti/september till att andelen volontärer 
har ökat, nu har vi sammanlagt 23 aktiva volontärer 
vilket motsvarar 14% av totala antalet medlemmar.  

 

 

 

13



12 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I Valberedningen 2023 ingick Sanna Flyckt, Frida Forssell och Kerstin Sunemark Nyman. Med på 
bilden Siv Gustavsson, tidigare ordförande, sammankallande i Valberedningen och nu revisor. 

Personal  
I starten av 2023 har förändringar skett i personalgruppen. Vår tidigare verksamhetschef valde att 
gå över till en renodlad kuratorstjänst från 1 januari. Av ekonomiska skäl tvingades vi avsluta 
anställning för vår boendestödjare i mitten av juli. Från 20 mars är vår kurator för barn och unga 
på plats. En angelägen förstärkning i arbetet med kvinnor och barn.  En sommarvikarie på halvtid 
visstidsanställdes under sommaren i 7 veckor.  

I avvaktan på rekrytering av ny verksamhetschef, har ordförande gått in i rollen som t f 
verksamhetschef under våren/sommaren 2023. Kassör har bistått i översyn av administration och 
ekonomi. Tidigare kassör har gått in som volontär med ansvar för bokföring /redovisning. En 
styrelsemedlem har gått in som volontärsamordnare sedan början på året.  

Vår ambition har varit att skapa ordning och reda så att ny verksamhetschef lättare ska kunna gå 
in och axla sitt ledarskap. Ny verksamhetschef Dalia Rebwar är anställd från 28 augusti. 

  

Volontärer 
Vid en engagerande volontärs-kickoff i januari deltog personal, volontärer och styrelse. 
Arbetsgrupper som alla bidragit till att vi lyckats genomföra viktiga insatser under året.     

En satsning på att rekrytera nya volontärer ledde 
under augusti/september till att andelen volontärer 
har ökat, nu har vi sammanlagt 23 aktiva volontärer 
vilket motsvarar 14% av totala antalet medlemmar.  

 

 

 

13 
 
 

Vi genomförde i början av höstenen introduktion och grundutbildning för nya volontärer. Nya 
volontärer deltog i Sollentuna kvinnojours fördjupning inom chatt, sociala medier samt skyddat 
boende. Samordning av volontärsarbetet har resulterat i att alla volontärer bidragit inom olika 
områden. 

 

Genom våra kickoffer två gånger per år får nya och gamla volontärer lära känna varandra. Där 
fördjupar vi oss i kommande arbete och bygger gemenskap.  

 

Det är angeläget att fånga upp alla volontärers kraft och energi. Volontärer har under 2023 fått 
kunskap och inspiration genom volontärsträffar som leds av Karin Andersson som är samordnare 
och även styrelseledamot. En kickoff tidig höst, har genomförts med nya och gamla volontärer 
där vi lyft fram det utåtriktade arbetet och skapat ett faddersystem för att underlätta för de nya 
att komma in och känna sig delaktiga.  

Medlemmar 
Vår medlemssatsning verkar fungera! Antalet betalande medlemmar har fortsatt öka under året. 
Vi är nu 158 medlemmar!  
 
Medlemsvärvning 

• Vi har infört ett digitalt system som underlättar arbetet med medlemsvård och 
kommunikation ut till volontärer och medlemmar. 

• En arbetsgrupp bestående av styrelseledamöter och volontärer planerade för en satsning 
för medverkan i Edsbergsparken under Nationaldagen, vilket resulterade i 10 nya 
medlemmar. 
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Vi ser att andelen icke betalande medlemmar 
kvarstår och dessa är främst ”gamla” 
medlemmar.  

Antalet nya medlemmar (gul linje) är i snitt 12 
personer per kvartal. Vi har inte lyckats få fler 
medlemmar att betala, trots flera påminnelser.  

 

13 
 
 

Vi genomförde i början av höstenen introduktion och grundutbildning för nya volontärer. Nya 
volontärer deltog i Sollentuna kvinnojours fördjupning inom chatt, sociala medier samt skyddat 
boende. Samordning av volontärsarbetet har resulterat i att alla volontärer bidragit inom olika 
områden. 

 

Genom våra kickoffer två gånger per år får nya och gamla volontärer lära känna varandra. Där 
fördjupar vi oss i kommande arbete och bygger gemenskap.  

 

Det är angeläget att fånga upp alla volontärers kraft och energi. Volontärer har under 2023 fått 
kunskap och inspiration genom volontärsträffar som leds av Karin Andersson som är samordnare 
och även styrelseledamot. En kickoff tidig höst, har genomförts med nya och gamla volontärer 
där vi lyft fram det utåtriktade arbetet och skapat ett faddersystem för att underlätta för de nya 
att komma in och känna sig delaktiga.  

Medlemmar 
Vår medlemssatsning verkar fungera! Antalet betalande medlemmar har fortsatt öka under året. 
Vi är nu 158 medlemmar!  
 
Medlemsvärvning 

• Vi har infört ett digitalt system som underlättar arbetet med medlemsvård och 
kommunikation ut till volontärer och medlemmar. 

• En arbetsgrupp bestående av styrelseledamöter och volontärer planerade för en satsning 
för medverkan i Edsbergsparken under Nationaldagen, vilket resulterade i 10 nya 
medlemmar. 

Medlemsvärvning på 
Nationaldagen i Edsbergsparken
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